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Sted: Lågdalsmuseet 17. november 2022. 

Tilstede: Per Røgeberg, Anne S. Blengsdalen, Robert Dokken, Marie Berg. 

Fravær: Erling Halling. 

 

 

 

Saksliste  

 

29/22: Markenskappleiken 2023 

Klasseinndelingen er som følger: 

• Dans hardingfele A, B, C, D. 

Klasse C og D kan også danse med følge. 

• Durspel senior 

• Eldre folkemusikkinstrumenter junior og senior. 

• Halling A, B, C. 

• Lagdans junior og senior. 

• Spel hardingfele A, B, C, D. 

• Vokal A, B, C, D. 

 

Til forhåndspåmeldingen kan en bruke skjemaet til FolkOrg, men ellers bruker vi vårt eget 

system.   

Betalingen skjer ved fremmøte. 

For de som ikke er forhåndspåmeldte kan også påmeldingen skje ved fremmøte.  

På en markenskappleik er det mange oppgaver. På kjøkkenet må det være ansvarlige fra 

morgenen av og til slutt. Dette må fordeles på to skift. Og salget slutter kl. 23.00. 

 

12. januar blir det medlemsmøte, og da må vi fordele ansvaret for alle jobbene. 

Leder tar oppgaven som kappleiksansvarlig. 

Robert Dokken har tatt på seg jobben med å skaffe dommere til dans og kveding, Erling til 

spilling. 

30/22: Gjennomgang av arbeidsprogrammet for styret 2022 

Med gjennomgang av arbeidsprogrammet som ble lagt fram på årsmøte, må en være 

fornøyd med resultatene.  
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Rekruttering har vært en hovedoppgave for styret. Særlig har kursvirksomheten bidratt til 

nye medlemmer.  Det har vært avholdt kurs i Numedals-springar, pols og 

Telespringar/gangar.  

Samarbeidet med Mølla har vært produktivt.  Vi har hatt tre konserter med Per Anders 

Buen Garnås våren 2022 som var svært vellykket. 

Når det gjelder Kongsberg Danser, planlagt som et større prosjekt i form av en forestilling 

til by jubileet 2024, har prosjektet blitt lagt på is. Det skyldes for mange oppgaver knyttet 

til ledervervet i inneværende år. Styret kan søke om rekruteringsmidler fra Dextra Musica 

gjennom FolkOrg, dette er midler som skal gå til barn og unge innen folkedans og 

folkemusikk. For å søke om dette, kunne oppgaven til styret bli og lage et større prosjekt 

som en satsing mot by jubileet i 2024.     

Gjennom 2023 kan en utvikle en plan for videre framdrift, som kan bli en forestilling 

Kongsberg Danser på Krona tirsdag 17. februar i 2024. 

Det som blir hovedoppgaven nå blir å gi videre opplæring i forhold til de nye medlemmene. 

En ide kan være å spørre om det kunne være ønske om å være med på lagdans på 

Landskappleiken f.eks.  Da må det trenes spesielt for dette, og at det kan virke som en 

inspirasjon. Vi kan eventuelt bruke torsdagene fra 18 til 19 til dette.  

31/22: Arbeidsfordeling i styret 

Det har blitt mye jobb for leder i styret, og det må fordeles mer av arbeids-oppgavene blant 

styremedlemmene. Og på årsmøte i 2023 må det velges en nestleder, først og fremst for å 

ta noen av leders oppgaver.  Men generelt må alle styremedlemmene ta mer av ansvaret i 

et styre. 

 

32/22: Semesterplan for våren 2023 

Vi har danseøvinger hver torsdag.   Med noen unntak:   

Torsdag 26. januar er det årsmøte. 

Torsdag 2. mars er det vinterferie. 

Torsdag 6. april er det påskeferie. 

Og siste øving før sommeren er torsdag 11. mai. 

Torsdagsøvingene: 

• Danserne benytter storsalen hver torsdag. Kveding blir hver 14. dag.  Kvedarane 

bruker pauserommet på museet, med unntak når det kolliderer med øvinga til 

spillemennene. For å få det til å gå opp må Glitre leies 3 g. gjennom vårhalvåret. 
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• Lørdag 15. april er det folkemusikk-kurs på Bergseminaret. Det starter med 

konsert på Mølla fredag kveld med Bukkene Bruse.  Dette er et samarbeid med 

Buskerud Folkemusikksenter i Prestfoss. 

• Det er ønske om et lite kurs i sviving for jentedansere. Dette med tanke på de nye 

medlemmene.  Styret vil følge dette opp med å tilby ekstra øvinger noen torsdager 

fra kl. 18 til 19. 

33/22: Juletrefesten for medlemmene, og fordeling av oppgavene 

Det er 39 påmeldte til festen. Festkomiteen og deler av styret må møte opp kl. 16 for 

pynting og pådekking. Festen starter kl. 18. I tillegg til oppgavene for styremedlemmene, 

har vi fått to elever fra Kokk- og servitørlinja på videregående skole til å hjelpe oss med 

rydding og oppvask. 

34/22: Årsmøtesaker 

Valg av nytt styre: 

• Leder er på valg hvert år. 

• Et styremedlem er på valg, det gjelder Erling Halling.  

• Kasserer er på valg. 

• Og for Ole Refsahl som gikk ut av styret, må det velges en person for ett år. 

I lagets lover, reviderte i 2016, heter det at styret skal bestå av leder, nestleder, kasserer, 

sekretær og studieleder. Det bør velges en studieleder, som skal stå for kursvirksomheten 

i laget. Både for leder og kasserer har arbeidsbyrden i styret vært for stor, slik at oppgavene 

må fordeles mer blant styremedlemmene. 

Innkalling til årsmøte sendes ut tre uker i forveien. 

35/22: Eventuelt 

På juleavslutningen må det deles ut blomster til medlemmer som har feiret runde år det 

siste året.    

 

Marie Berg 

Referent  

 


